
 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMEN T PLE 
CELEBRADA EL DIA 12 D’ABRIL DE 2012.  
ACTA 03/12. 
 
 

A Montuïri, essent el dotze d’abril de dos mil dotze, essent les 20:00 hores, es 
reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de 
celebrar sessió ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauza Mayol, 
assistit pels Srs. regidors Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés Gomila, María 
Elena  Jaume Sastre, Catalina Mª Ribes Nicolau i Gabriel Nicolau Sastre pel grup 
municipal P.P ; Joan Verger Rossoñol i María Teresa Martinez Marcus pel grup 
municipal PSM, Guillem Mas Miralles i pel grup municipal del PSOE.. 

 
Excusa la seva absència : Gabriel Pocoví Ferrando, PSM, i  Margalida Munar 

Garau, PSOE. 
 
Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal. 

 
Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 
l’ordre del dia. 
  
 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR.- 
 
 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la 
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de 
la sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat. 
 
 

2.-COMUNICACIONS DE LA BATLIA .- 
 

Pel Sr. Batle es passa a informar de les qüestions que es relacionen seguidament,  
donant-se el plenari per assabentat : 

 
  
 Sobre el catàleg de serveis presentat per la Direcció Insular d’Esports. 
 
 Sobre l’estimació i pesatge del 4art. Trimestre 2011 i 1er. Del 2012 corresponent 
a la recollida selectiva de residus. 
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 Sobre el nomenament del nou Director de Gestió d’Emergències. 
 
 Sobre la celebració de la diada d’educació vial. 
  
 Sobre la felicitació de l’ajuntament de Palma, Projecte Home i la federació de 
Musica i Balls de Mallorca,  per l’atorgament del premi  Ramón Llull. 
 
 Sobre l’agraïment de S’Esbart des Pla per l’ajuda rebuda l’any 2010. 
 
 Sobre la reunió de la comissió Tècnica Insular de Museus, celebrada el passat 
dia 23 de març. 
 
 Sobre la celebració de la prova ciclista IV memorial Josep Nicolau. 
 
 Sobre la presentació de la memòria 2011 del Fons Mallorquí de Solidaritat i 
Cooperació. 
 
 Sobre la memoria d’activitats 2011 del Museu de Son Fornés. 
 
  

3. MEMORIA SERVEIS SOCIALS 2011  .-  
 
Pels tècnics responsables del serveis socials, es presenta la memòria del servei 

corresponent a l’exercici de 2011, donant-se el plenari per assabentat. 
 

 
4.- INFORME SENTENCIA JOAN FERRANDO  .- 

 
Pel Sr. Batle s'informa de la Sentència dictada en el Recurs Contenciós 

administratiu interposat pel Sr. Joan Ferrando contra aquest corporació per 
incompliment d'un conveni urbanístic, donant-se el plenari per assabentat. 

 
Finalitzada la seva explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duguem-s a 

terme les següents intervencions : 
 
El Sr. Joan Verger, PSM, troba que existeixen responsabilitats politiques quan se 

signen convenis d'aquest tipus en el qual el seu compliment no es podia garantir per 
l'ajuntament, al no dependre íntegrament d' ell. Conclou que li hagués agradat que la 
Sentència s'hagués publicat en el Bolletí Informatiu de l'ajuntament. 

 
Contesta el Sr. Batle en el sentit que per part de l'ajuntament s'ha complert 

sempre amb l'estipulat al conveni, la inclusió d'una unitat d'actuació en la revisió de les 
NNSS, i també sempre s'ha treballat per a la consecució de l'objectiu del conveni en 



 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

aquella part que no era de competència municipal, és a dir l'aprovació definitiva de la 
modificació de les normes que és competència del Consell. De tota manera, donat el 
contingut de la sentència, el dia que es desenvolupi la unitat d'actuació, haurà de 
compensar a l'ajuntament. Conclou anunciant que la sentència es publicarà al Bolletí, 
però que trobava que primer s'havia d'informar al plenari. 

 
El Sr. Guillem Mas, PSOE, fa memòria i recorda fa uns anys una sentència a 

favor del Batle, cas caballistes, on va haver-hi una gran efusió de alegria, incloent 
aplaudiments, no existint en aquesta ocasió la mateixa alegria i demana responsabilitats 
polítiques a l'equip de govern. 

 
El Sr. Batle manifesta que ell pot demanar disculpes en nom de l'equip de 

govern, però ell no era Batle i per tant no va signar cap conveni. 
 
 
5.- APROVACIÓ CONVENI UIB  .-  
 
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt. 
 

Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duguem-se a 
terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 

 
Vist el conveni de col·laboració amb la Universitat de les Illes Balears per la 

creació del Centre Universitari de Montuïri, i trobant que el mateix és beneficiós pels 
interessos d’aquesta corporació i dels habitants del terme de Montuïri, l’ajuntament en 
ple adopta per unanimitat el següent ACORD : 

 
 1.  Aprovar el conveni referit en el mateixos termes que ha estat 

presentat. 
 
 2. Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol per a la signatura del 

conveni i de quants documents siguin necessaris per a l’execució del present acord.  
 
 3. Notificar aquest acord a la Universitat de les Illes Balears. 

 
 
 6.- APROVACIÓ ESTATUTS CONSORCI INFRAESTRUCTURES DE 
LES ILLES BALEARS .- 

  
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt. 
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Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duguem-se a 

terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 
 
 Examinat els estatuts presentats per a la regulació del Consorci d’ 
Infraestructures del les Illes Balears i estant aquest ajuntament interessat en formar part 
del mateix, l’ajuntament ple adopta per unanimitat el següent acord : 
 
 1er. Aprovar els estatuts del Consorci d’Infraestructures de les Illes Balears i en 
virtut d'això manifestar la voluntat d'aquesta corporació de formar part del mateix. 
 
 2on. Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauzá Mayol per a la signatura de quants 
documents siguin necessaris per a l'execució del present acord. 
 
 
 7.-  NOMENAMENT CARRER ADJACENT BONA VISTA .-  
 
 A proposta del Sr. Batle s’acorda per unanimitat el deixar el tema damunt la 
taula fins la pròxima sessió plenària. 
 
 
 8.- MODIFICACIONS HORARIS SESSIONS PLENARIES.-  
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt. 
 

Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duguem-se a 
terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 
 

En haver-se produït el canvi d'horari que cada any es realitza per aquestes dates i 
que comporta un important allargament de les hores de sol, es troba convenient 
l'adequar al mateix els horaris de la celebració de les sessions plenàries, a aquest efecte 
es fa necessari la modificació de l’acord plenari de la sessió de data 6 de juliol de 2011, 
pel qual s’ aprovava la periodicitat de les sessions ordinàries de l’ajuntament ple, 
quedant establerta per unanimitat dels presents en la següent forma : 

 
1.- Una sessió cada dos mesos, a celebrar el primer dijous del mesos par si no és 

festiu. Si fos festiu, es celebraria el dia hàbil immediat següent. 
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2.- Les sessions es celebraran normalment a les 20 hores en horari d’hivern i a 
les 21.00 en horari d’estiu. Aquest horari es podrà modificar en els casos de sessions 
extraordinàries. 
 
 

9.- AGRAIMENT PREMI RAMON LLULL   .-  
 
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt. 
 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duguem-s a terme 

les següents intervencions : 
 
El Sr. Joan Verger, PSM, assenyala que creu que la moció que presentarà el seu 

grup en el proper punt de l'ordre del dia és pràcticament igual que la proposta 
presentada, per la qual cosa proposa el tractar-ho en aquest punt. Proposta que és 
aprovada per unanimitat. 

 
 Aprovada la proposta pel Sr. Joan Verger es procedeix a llegir la moció. 
 
 Conclosa la seva lectura, i vist el contingut de la proposta i la moció, s'acorda 

per unanimitat dels presents aprovar la proposta presentada per la comissió informativa 
general, ja que en el seu text queda integrada la moció presentada, quedant redactat 
l'acord plenari en la forma següent: 
 
 En la sessió extraordinària del dia 21 de febrer de 2012, a proposta del president del 
Govern, José Ramón Bauzá, el Consell de Govern va aprovar el Decret per a la concessió 
dels Premis Ramon Llull de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears que aquest any 
han guardonat la labor en l’àmbit cultural del grup dansaire Cossiers de Montuïri per 
mantenir-se fidel a l’esperit de la festa. 
  
 Els Premis Ramon Llull premien, des de 1997, la labor individual i col·lectiva de 
persones que han destacat en els serveis prestats a les Illes Balears i en distingeix els mèrits 
assolits en els àmbits cultural, esportiu, jurídic, empresarial, cívic, humanitari, 
d’investigació i d’ensenyament lingüístic. 
 
 En aquest sentit l’ajuntament ple adopta per unanimitat el següent ACORD : 
 
 Primer. Agrair a la Comunitat Autònoma de les Illes Balears la distinció atorgada 
als Cossiers de Montuïri. 
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 Segon: Organitzar els actes de reconeixement a la labor col·lectiva assolida en 
l`àmbit cultural dels  Cossiers, la Dama, el Dimoni, el Flabioler i a la resta de les persones 
implicades. 
 
 Tercer: Recopilar tots aquells elements relacionats amb el grup dansaire (vestits, 
caretes, premis atorgats amb anterioritat, documentació escrita i audiovisual, etc.) per tal de 
aplegar-los i conservar-los en un arxiu que atresori i transmeti informació sobre el passat i 
el present de la identitat de la festa i posi en valor els recursos culturals a la nostra Vila. 
 
 
 10.- MOCIÓ PSM COSSIERS.-  
 
 Queda integrat al punt anterior, per la qual cosa ja ha estat tractat. 
 
 
 11.- PRECS I PREGUNTES .- 
 

Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 
s’assenyalen: 
 

SR. JOAN VERGER  (PSM): 
 
1. Pregunta pel total del deute actual de l'ajuntament. Contestant el Sr. Batle que 

es troba especificada en el pla d'ajust que es va aprovar en el passat plenari. 
 
2. Pregunta quants nins hi ha en és Turonet. Contesta el regidor d'educació que 

no ho sap exacte, però que ahir hi havia 14 i avui 16. 
 
3. Pregunta si l'ajuntament s’ha de fer càrrec de la preparació del terreny per a la 

col·locació de les aules prefabricades. Contesta el Sr. Batle que no li consta . 
 
4. Pregunta per la situació del punt verd ja que l'altre dia va veure com una 

furgoneta descarregava material de desballestament. Contesta el Sr. Batle que ja existeix 
una persona contractada per a la vigilància. 

 
5. Pregunta si el garriguer té alguna cosa que veure amb l'ajuntament. Contesta 

el Sr. Batle que maneja el cotxe de l'ajuntament. 
 
6. Prega que els camins veïnals es tornin a netejar amb desbrossadora i no es 

fumiguin ja que ho mata tot. El Sr. Batle contesta que la gran diferència està en el cost 
d'un sistema o l'altre, afegint que no es fumiga tot. 
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7. Pregunta pel manteniment de les instal·lacions esportives ja que hi ha 
bombetes trencades en el recinte i en el camp de futbol. Contesta el Sr. Batle que s'està 
realitzant un estudi per millorar el rendiment de la instal·lació electrica, disminuint el 
seu cost. 

 
8. Sobre els actes per a les festes de pasqua assenyala que li va agradar la 

programació, com el fer panades, però va ser una llàstima que se superposessin diferents 
actes. Pel que sol·licita que no es produeixin coincidència d'actes. 

 
Finalment dóna l'enhorabona als cossiers per l'atorgament del premi Ramón 

Llull. 
 
 SR. GUILLEM MAS (PSOE) :  
 
1. Prega que es faci una gestió perquè la gent de l'atur pugui segellar en Montuïri 

i no hagi de desplaçar-se.  
 
 
 
I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 21:50 hores del dia 

abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i donc fe. 
 
 
 
EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    Jaume Bauza Mayol                                        José Ramón Sicre Vidal 
 


